



Protokoll

Med Nordvästra Götalands Bordtennisförbund

Team: Styrelsen

Nummer: 12/2025

Plats: Teams

Tid: Tisdag den 2/12 2025 kl.19.00-20.50

Närvarande: Ronny Ferm, Fredrik Wester, Benny Johansson, Malin Axelsson, Karin Gill (adj.), Tomas Geta Andersson, Thomas Andersson, Ulrika Lundberg tom 146D & Lars Gunnar Ljungström (valb.).

Återbud: Martina Lindgren (valb.), Evelina Karlsson (valb.)

Ej närvarande:

.....

§ 142 Mötets öppnande

Fredrik öppnade dagens möte

§ 143 Val av

a) Val av möttesekreterare.
Karin valdes till sekreterare.

b) Justerare
Malin och Benny valdes till justerare.

§ 144 Godkännande av dagordningen.

Dagordningen godkändes.

§ 145 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

§ 146 Ekonomi

a) Resultat

Malin rapporterar att vi budgeterat ett minus resultat på 110.000. Räknar i dagsläget med att vi kommer landa på plus 66.000. Vi behöver ner till under 0 då vi inte ska gå med vinst.

Det beslutas att: arvodena för 2025 som betalas ut under våren läggs som en kostnad för året, enligt budget. Totalsumma på 70.000 kr inkl. sociala avgifter. Den summa som ev. inte betalas ut som arvoden kommer läggas in på kontot för ungdomsstipendierna. Detta medför att vi bör få ett resultat närmare 0.

b) Betala tillbaka till föreningarna

Frågan behöver ej diskuteras pga beslut i 146a.

c) Andra åtgärder

Frågan behöver ej diskuteras pga beslut i 146a

d) Fri fond

Förslag lyfts att starta ett konto med en budgeterad post där klubbarna kan äska/ansöka pengar till olika verksamheter/projekt.

Det beslutas att: Styrelsen är positiv till förslaget. **Malin, Karin** och **Ulrika** ska se över formerna med frågeställningar som:

- Hur mycket pengar ska klubbarna kunna söka?
- Ska det vara några riktlinjer?
- Först till kvarn eller ansökningstillfällen en gång/kvartal?
- Max en ansökan per år?
- Ska det vara något "krav" på återrapportering för ökad spridning?
- Återkoppling från klubben att pengarna har gått till rätt sak.

e) SEKRETESSPUNKT

f) Ersättning fika zon möte BD

Ett kvitto har skickats in på fika ersättning för en sammankomst där föreningarna inom BD planerade BD-touren. Team tävling har nekat utbetalning med hänvisning till att det inte var aviserat innan, att det inte finns någon budget inlagd för detta och att alla zoner ska behandlas lika. Team tävling planerar för att lägga en budget för planering av tourerna till nästa år.

Styrelsen beslutar att: betala ut fikaersättningen ändå för ett gott ändamål, det belastar då styrelsens budget.

g) Saknat fakturaunderlag

Det saknas ett fakturaunderlag för julgåva till kanslist som inköptes förra året av styrelsen. Det **beslutas att Malin** bokar om det så det blir löst.

§ 147 Digitalt föreningsmöte 16 dec

Det planerades för ett digitalt föreningsmöte den 16 dec. Karin har skickat ut förfrågan till alla team vad de skulle vilja ta upp/informera om men endast Team Serie har inkommit med ett ärende. Pga få ärendepunkter **beslutas det att** mötet ställs in.

Frågan **bordlägges** för att göra ett nytt försök under våren.

§ 148 Föreningsbesök

Simon och Björn fick erbjudande att besöka föreningar under december. Tyvärr blev det med för kort varsel och tiden fanns ej. **Det beslutas att: Karin** ska göra ett utskick till föreningarna om denna möjlighet och att Simon och Björn istället kan göra besök under våren.

§ 149 Årsmöteshandlingar

a) Verksamhetsberättelse

Fredrik och **Ronny** fick i uppdrag att skriva verksamhetsberättelsen.

b) Verksamhetsplan

Styrelsen ska gemensamt göra verksamhetsplanen i januari. Innan dessa kan alla föra in förslag på aktiviteter med mera i dokumentet på Teams.

c) Budget

Malin ska ta fram ett excel ark som förslag att utgå ifrån vid budgetarbetet. Alla i styrelsen bör gå in och skriva sina förslag i Teams.

§ 150 Kanslidator

Karin rapporterar att kanslidatorn börja bli några år och har börjat bli seg. **Det beslutas att Karin** får beställa en ny dator och dockningsstation för att kunna använda dubbla skärmar.

Den gamla datorn samt ekonomidatorn finns tillgängliga om de behövs för något ändamål framöver.

§ 151 Organisationen

a) Styrelsens närvaro i teamen

Efter omorganisationen upplever vissa att det finns brister i kopplingen mellan styrelsen och teamen. Ev. behövs en starkare

koppling mellan Teamen och styrelsen. Hur gör vi det? Frågan **Bordlägges** till nästa möte.

b) Valberedningen – konsekvensanalys av att minska styrelsen

Valberedningen bör göra en konsekvensanalys beroende på hur organisationen ska vara upplagd, om det ska vara en ansvarig från styrelsen i varje team kan det bli konsekvenser om styrelsen skulle minskas. Frågan **bordlägges**.

c) Arvoden

Ev kommer en motion kring höjda arvoden. Valberedningen kan lägga ett förslag på höjda arvoden. Det görs ett medskick till valberedningen att se över arvodena för att lättare engagera personer i och till styrelsen.

Lars Gunnar meddelar att valberedningen har haft flera möten och har nytt möte imorgon, de jobbar på.

§ 152 DM arrangörer

Frågan får hanteras av Team Tävling.

§ 153 Från Team event

a) Tillgång till Teams

Vid problem med tillgång till Teams får ledamöterna kontakta Karin eller ta hjälp av en vän.

b) Arbetskonferens under Europe smash

Förslag att erbjuda styrelsen och Teamen en arbetskonferens under Europe smash i Malmö 2026. Styrelsen anser att ansvaret ligger hos event och önskar ett mer konkret förslag att ta ställning till.

c) Direktiv datum

Svarades på under föregående fråga.

§ 154 Bordlagda frågor

a) SBTFs direktiv för 2025.

Bordlägges i väntan på mer info.

b) Flickr konto

Karin har skickat frågan till SBTF och inväntar svar. Frågan **bordlägges**.

c) Delning utveckling – läger

Frågan hänskjuts till valberedningen. Medskick att se över om

utvecklingsfrågorna ska flyttas över till styrelsen och att det blir ett rent läger team.

d) Skaraborgs föreningsarkiv

Bordlägges. Medskick att det ev. går att göra en projektanställning för att göra jobbet med att upprätta en arkiveringsplan.

e) Möte med SBTF

Lars från SBTF vill ha förslag på mötesdatum under januari.

Styrelsen tar fram följande förslag

30 eller 31 januari på Lumber och Karle.

6 eller 7 feb i Borås.

Förslaget innebär en träff med SBTF ena dagen och styrelsedag den andra dagen. Övernattning ingår.

f) Top 12 stöd

1000 kr betalas ut till de som var uttagna på riks Top 12 som ett stöd, gäller 3 st tjejer, tas från budgeten tjejsatsning. Beslut per capsulam.

§ 155 Övriga frågor

Team event lyfter frågan om utmärkelser och 11 bollarna ska ligga under event eller styrelsen. **Det beslutas att** de ska ligga kvar på event.

§ 156 Nästa möte

8 januari kl. 19.00

§ 157 Avslutning

Fredrik avslutade mötet kl 20.50 och önskar alla en God Jul och gott nytt år!

Vid protokollet

Ordförande

Karin

Fredrik

Justeras

Justeras

Malin

Benny